
 
 

 
 

     Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
     Vrijthof 10 

      5081 CA  Hilvarenbeek 
 
 
Hilvarenbeek, 1 augustus 2022 
 
Betreft: vragen conform art. 44 van het Reglement van Orde, inzake: aanrijdtijden ambulances. 
 
 
Geacht college, 
 
Vanuit diverse inwoners kregen wij vragen en opmerkingen over de aanrijdtijden van ambulances 
naar onze gemeente bij zogenaamde urgentie A1- en A2 ritten.  
Recent hebben wij via de griffier een opvraag gedaan naar de aanrijdtijden vanaf 2021. Wij ontvingen 
het onderstaande antwoord: 
 

 
Naar ons beste weten gelden het volgende wettelijk kader en normen: 
 

• Voor een A1 rit geldt de wettelijke norm dat de ambulance in 95% van de gevallen binnen 15 
minuten ter plaatse moet zijn. Voor een A2 rit geldt geen wettelijke norm, maar is er wel een 
brancheafspraak van een aanrijtijd van 30 minuten. 

 
Helaas moeten wij constateren dat in 2021, 12,7% van alle ritten met urgentie A1 niet binnen de 
normtijden viel. Tevens constateren wij dat de situatie het eerste half jaar van 2022 verder 
verslechterd is. In het eerste half jaar van 2022 was 20,9% van alle ritten met urgentie A1 niet binnen 
de normtijd. 
 
Het beeld voor zogenaamde urgentie A2-ritten laat zien dat de door de branche gemaakte afspraken, 
van een aanrijtijd van 30 minuten, ook niet wordt gehaald in de jaren 2021 en eerste half jaar van 
2022 (respectievelijk: 5,5% en 4,1% overschrijding). 
 
 

  urgentie A1   urgentie A2 

  

totaal 
aantal  

A1 

aantal 
binnen 
15 min 

%  
binnen 
15 min   

totaal  
aantal  

A2 

aantal 
binnen 
30 min 

%  
binnen 
30 min 

1e kwartaal 2021 95 84 88,4%   54 50 92,6% 

2e kwartaal 2021 118 109 92,4%   70 67 95,7% 

3e kwartaal 2021 128 111 86,7%   75 70 93,3% 

4e kwartaal 2021 122 100 82,0%   57 55 96,5% 

totaal 2021 463 404 87,3%   256 242 94,5% 

                

1e kwartaal 2022 105 85 81,0%   82 79 96,3% 

2e kwartaal 2022 120 93 77,5%   66 63 95,5% 

1e halfjaar 2022 225 178 79,1%   148 142 95,9% 

 



 
 

 
 

 
 

 
 
De VVD maakt zich ernstig zorgen over deze situatie, net als veel inwoners, en heeft derhalve de 
volgende vragen aan het college: 
 

1) Is het college op de hoogte van de aanrijtijden zoals weergegeven in de tabel? 
a. Zo ja, welke acties heeft het college ondernomen om de situatie te verbeteren? 
b. Zo nee, welke acties gaat het college ondernemen om de situatie te verbeteren?  
c. Wanneer is er sprake van een normalisatie van de aanrijtijden en hoe worden deze 

ook in de toekomst gegarandeerd? 
2) Graag vernemen wij een uitleg van zowel het college als de RAV Midden en West – Brabant 

over de ontstane situatie. 
3) Zijn er bij het college situaties bekend waarbij overschrijding van de aanrijtijden (zowel 

urgentie A1 als A2) hebben geleid tot onomkeerbare gezondheidsschade of zelfs overlijden? 
a. Zo ja, dan ontvangen wij graag inzicht in deze cijfers. 

4) Hoe en met welke frequentie worden de aanrijtijden van het ambulancevervoer gemonitord 
door het college? 

5) Graag ontvangen wij elk half jaar via een raadsinformatiebrief (RIB) een rapportage over de 
aanrijtijden van de ambulances binnen onze gemeente voor zowel urgentie A1 als A2-ritten, 
waarbij tevens een analyse van de aanrijtijden wordt gevoegd en indien noodzakelijk een 
verbeterplan wordt opgesteld. 

 
 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
 
Namens de VVD fractie, 
 
 
Ronald Blok 
Fractievoorzitter 
 
 


